

No. 2545. CONVENTION RELATING TO THE STATUS OF REFUGEES. SIGNED AT GENEVA, ON 28 JULY 1951<sup>1</sup>

---

WITHDRAWAL of the reservations of paragraphs 1, 2 and 3 of article 24, and partially of the reservation to article 17 of the Convention

*Notification received on :*

25 March 1968

DENMARK

Nº 2545. CONVENTION RELATIVE AU STATUT DES REFUGIÉS. SIGNÉE À GENÈVE, LE 28 JUILLET 1951<sup>1</sup>

---

RETRAIT des réserves visant les paragraphes 1<sup>er</sup>, 2 et 3 de l'article 24 et d'une partie de la réserve visant l'article 17 de la Convention

*Notification reçue le :*

25 mars 1968

DANEMARK

---

<sup>1</sup>United Nations, *Treaty Series*, Vol. 189, p. 137; for subsequent actions relating to this Convention, see references in Cumulative Indexes Nos. 2 to 7, as well as Annex A in volumes 562, 572, 584, 607, 613 and 614.

---

<sup>1</sup>Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 189, p. 137; pour tous faits ultérieurs concernant cette Convention, voir les références données dans les Index cumulatifs nos 2 à 7, ainsi que l'Annexe A des volumes 562, 572, 584, 607, 613 et 614.